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Abstract (en)
Ski characterised in that it consists of a first lower assembly or base (1) whose front end is raised in order to form the tip (117), and a second upper
assembly or stiffener (2) whose front (209) and rear (210) ends are connected to the said base by flexible and/or partially rigid linking means (3), and
comprising at least one attaching member or stirrup piece (4) linked to the base and intended to receive the bindings (5, 51, 52) for holding the boot
on the ski. <IMAGE>

Abstract (fr)
Ski caractérisé en ce qu'il est constitué par un premier ensemble inférieur ou embase (1) dont l'extrémité avant est relevée pour former la spatule
(117), et un deuxième ensemble supérieur ou raidisseur (2) dont les extrémités avant (209) et arrière (210) sont liées à ladite embase par des
moyens de liaison (3) souple et/ou partiellement rigide, et comprenant au moins un support ou étrier (4) lié à l'embase destiné à recevoir les
fixations (5,51,52) pour le maintien de la chaussure sur le ski. <IMAGE>
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